
invitatZIUA: Bună ziua, aşteptăm întrebările dumneavoastră. 
 
ana: Buna ziua, care sunt proiectele pentru mandatul 20162020?  
 
invitatZIUA: #ana: Fiecare partid isi pregateste un program eleaborat. Si PNL are un program bine pus la 
punct. Directiile mari ar fi ca dupa o perioada indelungata de declin a acestui judet, sub guvernare PSD, sa 
venim si sa restabilim cresterea economica, investitii, sa creeam locurile de munca necesare si sa aducem 
inapoi judetul Constanta acolo unde ii este locul. 
 
ana: in acest moment, mai multe secții ale Spitalului Clinic Județean de Urgență Constanța se află în diverse 
stadii de degradare, amintesc aici secția de neurologie, neurochirurgie sau cea de oftalmologie. Ce puteți să 
ne spuneți despre această situație? Cum poate fi ea remediată? 
 
invitatZIUA: #Ana: In ultimii ani, a trebuit sa vizitez ca pacient in regim de urgenta SCJU. Au fost 
experiente care mau marcat. In primul si in primul rand, faptul ca peste tot in jurul meu vedeam lucrari 
facute de mantuiala, echipamente la limita functionarii. In ciuda acestor lucruri, actul medical a fost corect. 
Referitor la SCJU, eu nu stiu ca guvernul Romaniei, prin Ministerul Sanatatii, sa fi luat vreodata decizia sa 
privatizeze spitalele judetene. Daca ne uitam ce se intampla acolo, sub conducerea actualului manager, au 
ramas foarte putine lucruri neprivatizate. Intrun final, vom avea probabil, doar un corp de cladire care 
apartine statului, in interiorul carora, firme private isi vor desfasura activitate. 
 
nicu: Multe orașe universitare din țară, precum Iași, București , Cluj sau Craiova au Case de cultură a 
studenților... Pe când și la Constanța o astfel de instituție? 
 
invitatZIUA: #Nicu: Asa cum este normal si se intampla intotdeauna, exista candidati si oferte. De fiecare 
data am avut contracandidati si este normal sa fie asa. Toate partidele vor avea candidati. Orice candidat 
are sanse lor. Eu pot sa vorbesc despre ce ar trebui sal recomande pe orice candidat: trebuie sa iubeasca 
oamenii si sa stii ca la primarie vi sa muncesti pentru cetateni. De asemenea trebuie sa ai niste calitati 
morale si profesionale, dovedite, trebuie sa ai o situatie familiala stabilita si se recomanda o experienta in 
munca cu oamenii. 
 
nicu: pentru domnul Primar de la Albesti : Care sunt contracandidații dvs. în aceste alegeri locale?Ce îi 
recomandă pentru a candida la Primăria Albești? 
 
invitatZIUA: #Nicu: In cadrul proiectului legal de revigoare culturala, un punct distinct il ocupa demararea 
procedurilor privind construirea unei Case de Cultura a Studentilor pentru ca exista un numar suficient de 
mare de studenti care sa justifice acest proiect. 
ilinca: Ce proiecte are Primăria Albești în desfășurare, menite să vină în sprijinul cetățenilor acestei localități? 
 
invitatZIUA: #Ilinca: Cele mai importante proiecte pe care le avem in vedere si sunt deja depuse penntru 
finantare europeana sunt un proiect de asfaltare 6 km de drumuri, in Cotu Vaii si Albesti. Avem in proiect 
construirea unei gradinite cu program prelungit si un alt proiect pentru dotarea Caminului Cultural. Avem un 
alt proiect de extindere de curent electric in cartierul nou din Albesti. Vrem sa depunem si un proiect de 
canalizare si chiar azi am primit fonduri guvernamentale pentru dispensar si vom incepe asfaltarea pentru 
800 de metri in Vartop. 
 
anon8367: Si pentru Cristy Baisan as avea o întrebare: Una dintre problemele cetățenilor din mediul rural 
este reprezentată de lipsa accesului la serviciile medicale. Cum se poate schimba această stare de fapt? 
andrei: Va sustine PNL Constanta o lege împotriva traseiştilor politici? 
 



invitatZIUA: #Anon8367: Cetatenii din mediul rural au intradevar aceasta problema. In programul nostru, 
20162020, la capitolul sanatate, pentru mediul rural, am prins o prioritate, prin care sa alocam resurse in 
vederea reabilitarii dispensarelor medicale cat si dotarea acestora cu un minim de echipamente, care sa 
faciliteze o prima interventie atunci cand este nevoie. 
 
reporter: Care sunt atuurile PNL Constanta in fata celorlalte organizatii politice de pe plan local, in special, 
vorbim aici de competitorul PSD Constanta? 
 
invitatZIUA: #reporter: Cred ca cel mai mare atu al PNL anul acesta il reprezinta o echipa mult mai 
puternica care a rezultat din fuziunea cu PDL si totodata o echipa mult mai competitiva, datorita deschiderii 
de care a dat dovada PNL fata de societatea civila. 
 
andrei: Va sustine PNL Constanta o lege împotriva traseiştilor politici? 
 
invitatZIUA: #Andrei: Cred ca toata clasa politica ar trebui sa sustina o astfel de lege. 
 
invitatZIUA: Mesajul invitatilor Interviu Online pentru electorat: Ca on nou venit in politica, vreau sa le 
transmit un mesaj de incredere. De faptul ca lucrurile se indreapta intro directie corecta iar cu munca si 
rabdare, vom beneficia si de rezultate. 
invitatZIUA: va multumim pentru intreabari. Editia din aceasta saptamana a Interviu Online sa incheiat. 
invitatZIUA: o zi frumoasa. 
 
 
 
 
 


